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Raadsvragen 

  
  
Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie Pastoor over de alarmploeg 
  
Aan de leden van de gemeenteraad 
  
Op  28 januari 2024 heeft de fractie Pastoor onder verwijzing naar artikel 36 van het reglement van orde voor 
de vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld over de alarmploeg, het antwoord vindt u onder 
de vraag: 
  
1. In hoeverre zijn de beren op de weg opgelost? Zal er een apart raadsvoorstel komen voor 
eventuele incidentele middelen en een eventuele structurele vraag bij de kadernota? (de woorden van 
het College van B&W). Met andere woorden, in hoeverre zijn de gesprekken gevorderd? Waar lopen de 
gesprekken op vast, of krijgt de raad binnenkort een voorstel? 
Tijdens het maken van de afspraken met de Reddingsbrigade Den Helder betreffende de alarmploeg is er 
contact opgenomen met de meldkamer Noord Holland Noord en de Veiligheidsregio Noord Holland Noord.  
Hieruit kwam naar voren dat de alarmploeg zowel moet uitrukken op het strand/ duingebied als op het water 
aan de kustlijn om aangesloten te kunnen zijn op de meldkamer. Omdat de alarmploeg ook moet uitrukken op 
het water zijn er extra overleggen nodig geweest. Deze overleggen gingen inhoudelijk over de materialen die 
nodig zijn om uit te rukken op het water en het strand/ duingebied, welke financiele kosten hierbij komen kijken 
en op welke manier deze werkzaamheden veilig kunnen worden uitgevoerd.   
 
2. Bent u het met ons eens, dat dit een dusdanig belangrijk onderdeel / asset is voor onze 
gemeente, dat ondanks dit een ruimtevraag in de begroting kan zijn, het onmisbaar is, ondenkbaar bij 
het ontbreken hiervan is en van levensbelang kan zijn voor onze inwoners, dieren en toeristen? 
Het uitvoeren van de alarmploegtaak binnen de Gemeente Den Helder is belangrijk om de veiligheid op het 
strand/ duingebied te bevorderen. Dit zal er voor zorgen dat eventuele gewonden op het strand sneller naar 
de ambulance kunnen worden gebracht.  
 
3. Bij een eventuele incidentele en/of structurele ruimtevraag, heeft u rekening gehouden met de 
verhoging van de toeristenbelasting jl. bij de begroting? 
Nee, voor de begroting 2024 hebben we een startbedrag aangevraagd voor de invoering van de alarmploeg. 
Gebleken is dat deze vergoeding aangevuld moet worden met incidentele kosten voor de start van de 
alarmploeg. Beide worden in de eerste tussenrapportage verwerkt.   
 
4. Bent u het met ons eens, dat de kadernota eigenlijk te laat is (het seizoen is dan begonnen) en 
de begroting hierna (na het seizoen) ook?  
Nee, we hebben daarom in de begroting 2024 al een bedrag opgenomen voor de alarmploeg. De incidentele 
kosten worden in de eerste tussenrapportage verwerkt. De structurele bijdrage voor de jaren 2025 en verder 
worden in de tweede tussenrapportage meegenomen als de ervaringen positief zijn.  
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5. Kunt u aangeven, wat nu nog ontbreekt in de vraagstelling om dit zo spoedig mogelijk te 
regelen? 
Zoals te lezen in RIB 2024-003897 inzake de heractivering Alarmploeg is deze weer operationeel per 1 april 
2024. 
  
Den Helder, 15 februari 2024. 
  
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Den Helder, 

  
  
 
 
 
 

 J.A. (Jan) de Boer MSc.  
 burgemeester 

M.J. (Marc) Pothast 
secretaris 

 


